
 
 
 

Referat af centerrådsmøde, Lejre øst, tirsdag den 28.januar 
2025 kl. 10 på Lejrevej 15A, Allerslev 
 
 
Bent Dybsø Jensen, Ernst Christensen og Gurli Olsen  deltog ikke i mødet. 
 
1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 
 
3. Opfølgning på Centerrådets tidligere beslutninger. 
Stolegymnastik på Lejrevej. Intet nyt fra instruktører. 
Foredrag. Der er ikke planlagt noget p.t. Mary har talt med et par mulige emner. 
 
4. Orientering fra Lejre kommune ved Solveig Hitz. 
Foredrag på Østergård om redningshold i Hvide Sande den 4.2..  
Musikalsk underholdning på Østergård med Creedence Special Band og spisning den 
14.3. kl. 18. Det er en gentagelse af koncertsucces sidste år.  
Der vises også Århus Universitets foredrag på Østergård.  
Brunch for frivillige bliver i år den 22. maj.  
Lige nu er der kampagne vedrørende digitalt snyd. 
Bladudvalget indhenter indlæg om 3-4 uger. 
Juleaften på Østergård en succes med mange deltagere. 
Den kommunale økonomi: igen i år har vi mindre forbrug. 
Koordineringsudvalgsmøde om 14 dage. 
Der er hjertestarterkursus på Nødager i Gevninge den 14. maj. 
Det er undersøgt, hvor mange der kommer på centrene i Lejre øst. Kirsten har talt 
op via regnskabet, og der kommer ca. 10.000/år. 
 
5. Der har været indbrud på Lejrevej 15A. Solveig indhenter tilbud på nyt 
låsesystem. Der er stjålet for i alt 5.787, - kr. 
 
6. Kirsten orienterede om økonomi. Der har været store udgifter til opvaskemaskine, 
kaffemaskine, gulvbelægning og fryser i henholdsvis Gevninge og Lejre, men vi 
holder stadig skindet på næsen økonomisk. 
 
7. Planlægning af årsmøde den 7. april på Lejrevej 15A. 
Der serveres håndmadder. Else bestiller. Som sidste år spiser vi kl. 13 og holder 
mødet kl. 14. Tilmelding senest en uge før. 
På valg er: Kirsten, Søren, Anni, Gurli og Bent fra Centerrådet samt revisor Marianne 
Thomassen og revisorsuppleant Gerd Fotel. Dirigent Frimodt forslås. Vi mødes til 
borddækning mm kl. 12 den 7. april.  



 
8.  Orientering fra Centerrådsmedlemmer 
KIRSTEN: Foreslår at der kun skal være tlf. nr. under billeder i husene, ikke adresse. 
 
TOVE: Der har været problemer med varme i Herslev. Tove undersøger, om det er 
ordnet. Der er fjernet fliser ved huset i Herslev. Det giver gener. Solveig undersøger. 
 
SØREN: Har taget initiativ til indsamling til frivillige i køkkenet på Østergård, 1. sal, 
hvor der laves mormormad af 2 hold frivillige. 
 
MARY: Opvaskemaskinen på Lejrevej: Kunne ikke lukke vand ud. Der sad en 
dadelsten, som stoppede gennemløb. Det krævede teknikerbesøg. I Gevninge var 
kaffemaskinen kalket til. Der er købt et bedre afkalkningsmiddel. 
Fredagscafe på Lejrevej fremover hver fredag i stedet for hver anden, kl. 9.30-12. 
 
 9. Eventuelt. Intet. 
 
10. Næste møde mandag den 17.marts kl. 13 på Lejrevej 15A. Søren tager brød med 
til kaffen. 
  
Referent Else Melgaard 
 
 
 
 
 
 
  
 
   
 
 
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


